
Referat Bestyrelsesmøde - 18-03-2024

● Deltagere : Henriette, Jan (stemmeberettiget pga jens fravær), Mikkel (gæst til
overlevering), Lars, Jytte, Kenneth

● Vi debatere gæstebadere, få indbetaler for lidt og har for mange gæster med
○ Man må ha 1 gæst med til 75 kr - dette skrives ud som påmindelse
○

● Bestyrelsen konstitueret sig således

○ Formand
■ Lars Bauerlund

○ Næstformand
■ Henriette

○ Kasser (ekstern kasser kontakt)
■ Jytte Christophersen

○ Sekretær
■ Kenneth Enrico Larsen

○ Ordinært medlem
■ Jens Otto Fladberg

○ Supplant
■ Jan Hansen

● Tilknyttet bestyrelsen
○ Revisor

■ Lene Larsen
○ Revisor Supplant

■ Janne Jensen

● Der arbejdes på løsninger så gæstebadere kan registreres bedre og evt sammen
med betalingen for denne.

● Foreninglet, kan meget, vi skal bruge det mere til smarte løsninger
○ Måske gæstebader tilmelding
○ Tilmelding til fuldmåne badninger
○ Og hvad vi ellers kan bruge det til
○ Venteliste
○ Måske Økonomi styring

● Regnskabskyndig udefra
○ måske via forening let
○ Pia andersen, selvstændig revisor kyndig, bekendt af jytte
○ Kontaktes for erfaringer - mener hun kan lære foreningslet

Hun har tiden til det, vi vil gerne have fast pris, mikkel og bestyrelsen kommer
med et bud på tidsforbrug (og derved pris)

○ Mikkel og jytte laver overlevering efter påske
● Vi debatteret Venteliste badning med intro.
● Mere info på ny hjemmeside, så det er klart og tydeligt og opdateret.



● Sharepoint - vi skal overgå tilSharepoint så alt er let deleligt og giver overblik.

○ Henriette starter det op

● Der Sendes Mail ud om

○ Påske rengøring

○ Gæstebadere, 1 gæst pr medlem, 75 kr

○ Ny bestyrelse konstituering

● Vi skal ha overdraget mail adresser så de passer med bestyrelses funktioner

● Vi skal have hjemmesiden op at køre, hurtigst muligt

● Vi ajourførte årshjulet omkring

○ Afslutningsfest, luciaoptog

● Vi talte om festudvalgets rolle i fremtiden, om det skal fortsætte af Pia Glansbo.

● Vi aftalte praktisk i forhold til at konstituere ny bestyrelse

● Henriette opdaterer gammel hjemmeside om bestyrelsen sammensætning.

● Vi aftalte at sende hilsen ud ved sæson slutning.
● Børneattest er ikke nødvendigt. Er undersøgt.
● Afskærmning på bro skal laves post hast

○ Jan tager kontakt
○ Spil fjernes
○ Vimpler kan laves til alarmering / jytte syer - jan montere

● Mat film i omklædning, så man kan se ud, men ikke se folk klæde om så meget
○ jytte køber, jan montere

● Vi ønsker udvendigt lys hen over dige.
● Vi har brug for en trappe over diget, så vi ikke glider når skottet er i og vi skal over

diget i dårligt vejr. Og gerne lys på trappen også
○ Lars og jan arbejder på dette med dige lauget

Ny mødedato : mandag 29/4


